
2. zasedání ŠR 

Z{pis z druhého zased{ní Školské rady konané 13. 2. 2006 

Školská rada se sešla na svém druhém zasedání dne 13. 2. 2006 vZŠ v Rosicích 

v tomto složení: 

Ing. Radek Drnovský 

Pí. Renata Ludwigov{ 

JUDr. Jana Šildbergerov{ 

p. Jaroslav Koblížek 

Ing. Oldřich Kroupa 

Ing. Gabriela Folvarčíkov{ 

Mgr. Michaela Dočkalov{ 

PaeDr. Jaromír Píše 

Omluvena pí. Renata Markov{  

Hostem RNDr. Petr Luk{š – ředitel ZŠ 

Jedn{ní bylo podle programu zah{jeno v 16,30 h.  

Prvním bodem programu bylo doplnění podpisů k z{pisu usnesení ze dne 

12. 12. 2005 a schv{lení zapisovatele prvého jedn{ní Školské rady. K přípravě z{pisu 

z druhého jedn{ní byla pověřena JUDr. Jana Šildbergerov{. Spolupodpisujícím 

členem rady byl schv{len Ing. Radek Drnovský. 

V dalším bodu programu členové Školské rady schv{lili bez připomínek Výroční 

zpr{vu  o hospodaření ZŠ Rosice za rok 2005. 

Třetím bodem jedn{ní byla příprava pl{nu pr{ce . Výsledný pl{n je přílohou tohoto 

z{pisu.  

Předposledním bodem jedn{ní bylo schv{lení Školního ř{du a pravidel 

pro hodnocení výsledků vzděl{v{ní.  

Členové Školské rady spolu s ředitelem školy a přítomnými pedagogickými 

pracovníky v obšírné diskusi probírali některé z bodů, které se ve Školním ř{du nebo 

v pravidlech hodnocení ž{ků zd{ly být zbytečně tvrdé nebo m{lo specifické. 



Např: 

 zda m{ být ž{kům zak{z{no žvýkat i o přest{vk{ch 

 jaký je způsob prov{dění takzvaného sebehodnocení ž{ků 

 ke klasifikaci chov{ní – zda by nebylo lépe uvézt, které přestupky jsou 

z{važnější a které méně z{važné 

 kladně se členové vyj{dřili k podchycení systému pochval 

 hodnotilo se opatření k posílení k{zně, veřejnost nebo neveřejnost k{zeňského 

trest{ní 

 klasifikace až do stupně 5 u předmětů výchovného zaměření 

 systém vštěpov{ní pravidel dobrého chov{ní, které si ž{ci osvojují 

na adaptačních pobytech 

 spolupr{ce školy s rodiči při dlouhodobé absenci ž{ka (zda limit 100 hodin 

absence není při dlouhodobé nemoci nebo úrazu ž{ka kr{tký). Pohovor 

s rodiči v tomto případě m{ za cíl  pouze pomoci ž{ku zvl{dnout zameškanou 

výuku. 

Na všechny ot{zky kolem tohoto z{važného dokumentu školy odpovídal pan ředitel 

spolu s Ing. Folvarčíkovou a velmi dobře oba zdůvodnili připomínky na jedn{ní 

vznesené a profesně fundovaně odůvodnili všechny nejasnosti. 

Školsk{ rada poté schv{lila Školní ř{d a pravidla hodnocení ž{ků jako celek . 

Jako poslední bod jedn{ní byly dodatečně zařazeny připomínky získané členy 

Školské rady od rodičů a veřejnosti. 

Členové se shodli na tom, že §  68 ods.l. jim d{v{ pr{vo zabývat se podněty 

veřejnosti  v r{mci takzvaného pod{v{ní podnětů řediteli školy, zřizovateli a dalším 

org{nům. 

D{le se shodli na n{zoru, že je třeba tyto podněty v{žit co do z{važnosti a ve Školské 

radě se zabývat pouze těmi podněty, které mohou mít vliv na koncepci rozvoje školy 

a individu{lní připomínky přenechat k individu{lnímu řešení mezi rodiči 

a pedagogy, popřípadě ředitelem školy.  



Ke shodě členů došlo i v z{věru na zveřejňov{ní zpr{v z činnosti Školské rady 

na webových str{nk{ch ZŠ a v míře přiměřené rovněž na městském port{lu. 

Konkrétní rozsah zveřejňovaných dokumentů dořeší Ing. Drnovský, JUDr.  

Šildbergerov{ a Ing. Folvarčíkov{ do příštího zased{ní Školské rady. 

Prvním dotazem ze strany rodičovské veřejnosti byl režim fungov{ní Infocentra – 

střediska pro tr{vení volného času dětí mezi obědem a odpolední výukou. Dozor je 

zde zajišťov{n bez rozdílu věku ž{ků, ale prvý stupeň této možnosti vzhledem 

k organizaci výuky nevyužíval. Infocentrum je možno využít v pondělí, úterý 

a ve čtvrtek. 

V z{věru jedn{ní bylo předběžně odsouhlaseno datum příštího setk{ní na pondělí 

15. května 2006 v 16,00 h. 

 

Zapsala: JUDr. Jana Šildbergerová 


